
Van: 	1111.1.1..11 
Aan: 
Oc: 111 
Onderwerp: 	RE: vraag 
Datum: 	woensdag 13 Januar' 2021 10:19:19 
Billagen: 

image/04QQ 

Halo 

Vanzelfsprekend geven wij graag gehoor aan jouw verzoek. lk fungeer dan even als contactpersoon, maar zal achter 
de schermen daar collega's bij raadplegen. 
Nemen jullie het initiatief voor een afspraak? 
Groet voor nu, 

Met vriendelijke groet, 

111111111116. 

VO-raad 
Aidadreef 4 
3561 GE Utrecht 

T 030 	106 -ME 
@vo-raad.nll www.vo-raad.nl  

De VO-raad behartigt de belangen van het voortgezet onderwijs bij overheid, politiek, bedrijfsleven en 
maatschappelijke organisaties. Daamaast bevordert de V0-raad de kwaliteit van het onderwijs in Nederland door 
schoolbestuurders en -leiders te faciliteren bij het vervullen van hun taak. 
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Van: 
Verzonden: dinsdag 12 januari 2021 10:59 

Aan: 
CC: 
Onderwerp: vraag 



Hoi 

Lange tijd niet gesproken! Hoop dat het goed met je gaat. lk heb een vraag. we zijn vanuit ocw bezig met 

achterstanden agv corona. E rzijn natuurlijk de inhaal en ondersteuningsprogramma's (IOP's), maar dat is mogelijk.  

onvoldoende. Graag wil ik met jou of iemand anders van de vo-raad hierover doorpraten, volgende week (mag ook 

deze week), met als kernvragen: 

• Hoe krijgen we beeld van de achterstanden in het VO agv corona 

• Welke bijdrage leveren de 10P's aan het inlopen hieraan? En wat resteert er dus? 

• Wat is er vervolgens nodig om dit in te halen? Wat hebben de scholen nodig van OCW? 

• Is t zinvol ondersscheid te maken tussen leerlingen of jaarcohorten (liefst zijn we zo specifiek mogelijk) 

• Is t zinvol onderscheid te maken tussen korte termijn (deze maanden) en de langere termijn. 

• Is t zinvol te focussen op specifieke vakken of vaardigheden (ofwel, waar is de nood het hoogst). 

• En is t nodig aanpalende maatregelen te nemen als blijkt dat mogelijke achterstand niet op korte termijn is in 

te halen, denk aan acties in vervolgonderwijs bijv. om  te voorkomen dat er hele groepen zouden moeten 

blijven zitten. 

Dit zijn wat vragen die ons relevant lijken; maar er zijn er ongetwijfeld meer. We gaan ook met onderzoekers aan de 

slag. En met andere partijen praten. Doel is om binnen enkele weken voorstel te hebben voor de minister. 

Alvast dank voor je hulp! 
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Van: 
Aan: 
Onderwerp: 
Datum: 

RE: afspraak over achterstanden 
donderdag 14 januari 2021 14:31:15 

Van: 	 [milt 	@amsterdam.n1 
Verzon en: on erdag 14 januari 2021 11:33 
Aan 
CC: 
Onderwerp: RE: afspraak over achterstanden 

0-4 lijkt me goed om mee te nemen omdat wij daar ook een verantwoordelijkheid 
hebben i.h.k.v. voorschoolse educatie. Ik heb daarvoor ook de contacten met SZW. Mbo 
nemen wij lijkt mij alleen mee als het gaat om uitstroom vo/instroom mbo. Overleg met 
mbo zouden we sowieso nog doen. 

Heb jij deze namen at doorgestuurd naar het secretariaat? 

Groet 

I Senior beleidsmedewerker team Onderwijsachterstanden en Jonge Kind I Directie 
ma r Oncierwijs Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap .111112Lrlinocw.ni I 06 - 

Van: 
Verzon Mier: Iderdag 14 januari 2021 12:10 
Aan: 
CC 
Onderwerp:afspraak over achterstanden 

Ok, en goede aanvulling. 

Hi 

Wit je vanuit Amsterdam graag1111,1111111111 en 	uitnodigen (de drie in cc)? 3 
namen, vooral omdat a) we nog niet weten wanneer de afspraak is en dus wie er kan en 
b) we afhankelijk van de focus van het gesprek kijken welke mensen daar het beste in 
zitten. 

We widen vanuit Amsterdam ook benadrukken dat we voor een inzet op wegwerken 
achterstanden en kansengelijkheid widen zorgen dat we ook de focus hebben op de 
Ieeftijd o-4 jaar en op het MBO. Hoe kunnen we dat in dit traject goed meenemen, ook 
omdat 0-4 (kinderopvang) en mbo in andere directies I DGs / ministeries zitten? 

Dank! Groeten, 

Directie Onderwijs, Jeugd, Zorg en Diversiteit 

Gemeente Amsterdam 

M +31 



®amsterdam.n1  

Assistent: 

T +31 

®amsterdam.n1  

From: 
Sent: donderdag 14 januari 2021 11:29 

To: 	 @rotterdam.nr ; 	 @pcouwillibrord.nr ; 

@utrecht.nr ; 	 @utrecht.nr ; 	@denhaag.n11 ; 

@denhaag.nr 

Cc: 
Subject: afspraak over achterstanden 

Beste mensen, 
Dank voor jullie bereidheid om mee te denken over de achterstanden bij leerlingen agv 
corona. Ons secretariaat gaat een moment in de agenda's zoeken voor volgende week. 
We zullen vooraf nog een notitie rondsturen. 
Idee is om per stad 2 vertegenwoordigers te hebben, om de bespreking behapbaar te 
houden. 
Voorlopig heb ik als namen genoteerd: 
Rotterdam: 

Amsterdam: 

Utrecht: 
PCOU Willibrord: 

Den Haag: 

Gr. 

Directie Voortgezet Onderwijs, Ministerie OCW 

Tel. 

De gemeente Amsterdam streeft naar optimale dienstverlening en zorgvuldige afhandeling van e-mailverkeer. Als 
deze e-mail niet voor u is bestemd, laat dit dan weten aan de afzender en verwijder de e-mail. Voor meer informatie: 
www.amsterdam.nl/proclaimer.  


